
Minnesanteckningar  
 
Näringslivsråd 240312, 13.00-15.00 
Storumans kommun, Paragrafen 
 
Deltagare:  
Tomas Granström  Grundfors skogsmaskiner 
Agneta af Ekenstam  Näringsföreningen, Ekenstams Allservice  
Anna Gustafsson  MOHV Hemavan, länk 
Peter Persson   Koncernchef 
Ulrik Dahlgren  Kommunstyrelsens ordförande  
Ulf Vidman   Kommunstyrelsens vice ordförande  
Johan Duvdahl  Näringslivschef 
Robert Lundberg  Terminal och fastighetsutvecklare 
Anton Stenvall  Tekniskchef 
Mona Olofsson  Näringslivsstrateg 
Helene Lindqvist  Näringslivsstrateg 
Maria Gustafsson  Storumans hundfysio  
Erik Linder   Inlandets El 
 
Dagordning 

1. Ulrik Dahlgren öppnar mötet och hälar alla välkomna 
2. Genomgång av föregående minnesanteckningar från mötet 240117 
3. Snabbrunda aktuellt nu, vad kan bli bra och vad kan bli bättre (laget runt). 

• Ulrik - berättar om resan till Mo i Rana, Norge 20-21 februari. Mo 
Industripark, Flygplats, Djuphamn samt deras turistiska satsning.  
Efter Norgebesöket följde ett möte på Länsstyrelsen med bla. Trafikverket som 
handlade om E12 stråket och vikten av att synliggöra det. Ett arbete som 
bedrivs från flera håll, Umeå kommun, Blåvägen föreningen, Mittskandia som 
även söker projekt. Bio Fuel Region har ett projekt på gång mot ladd 
infrastruktur som kan generera en deltidstjänst här, policy tunga fordon för 
hela regionen. Intressant då det finns den typen av företag som är intresserad 
att etablera sig här. Vidare berättar han om förstudien Omställningsarena vi har 
tillsammans med Skellefteåkraft och om den satsning som Skellefteåkraft 
planerar på värmeverket här.  

• Anton, två dialogmöten genomförda sedan sist, vägbelysning och grävtjänster. 
Bra deltagande från företagen. 

• Tomas – Bra med jobb inför sommaren, 3 nya personer anställda. Har tackat 
nej till jobb pga av att han ej har personal. 

• Tomas – vad görs aktivt för att nå 6000 personer?  
i. Ulrik – det vi gör nu, har dialog, näringslivsråd 

ii. Peter – bostäder är en utmaning, det satsar vi på byggbara tomter både i 
Storuman och Hemavan, ser över möjligheten att bygga 
hyreslägenheter. 

• Erik – De har utvecklat bolaget organisatoriskt och då sett 
utvecklingsmöjligheter, anställt en. Flera bra jobb på gång i närområdet, inför 
sommaren. I området Storuman, Sorsele, Vilhelmina är 41 nya projekt på gång 
som alla är över 1 miljon. Anställer folk direkt från gymnasiet, lär upp. 
Kompetensförsörjningen är ett stort problem. 



• Agneta – Info från företagarna Storuman, svårt att få till en ny styrelse. Ordf. 
sekreterare och kassör avgick. Tf ordförande vald, möjligen även kassör och 
sekreterare. Ordinarie ordförande jobbar man för att få. Oklart vem som 
ersätter Janne i Näringslivsrådet, om han inte vill sitta kvar. 
Näringsföreningen – hur gör vi med befolkningsutvecklingen. Mötesplatser är 
viktiga för de unga, hur tar vi tillvara säsongarna, får dem att stanna? Viktigt 
att lösa bostäder, arbete året runt, de efterfrågar ett bra liv har inte alltid så 
höga ekonomiska förväntningar.Finns en besvikelse att Hemavan Tärnaby 
frågor inte tas på allvar i kommunen.Aktiv ungdomhuset och öppen 
förskoleverksamheten är viktig för trivseln.Sofi Marbergs enkät till 
fritidshusägarna blir intressanta att lyssna till.Viktigt att få till ett möte med 
företagen som är på industriområdet i Tärnaby, vad vill de?Saknar bank, kan 
bankpersonal ha tillfällig lokal med drop in?NK har tagit en positiv plats i 
området. 

• Maria – ett digitalt affärsnätverk för kvinnor är uppstartat, ca 50 deltagare 
direkt, kan bli en mycket bra inspiration. Vidare bygger hon hundsim. 

• Anna G – Bostadsmarknaden rör på sig bra i hela kommunen, trots vad som 
sägs. Flera äldre par köper för att flytta upp. 

• Johan – berättar om Granddagarna och Energidagen, mycket positivt händer 
och Storuman pratas om. Peter var på scenen på Energidagen. Företagsklimetet 
är i fokus, Sv.näringslivs ranking är ute nu, näringslivsråd på plats, 
handlingsplan jobbas med.  

• Peter – Energidagen, Storuman är intressant, vi har flera förfråganingar och 
saker som händer, Vindpark Pauträsk, Juktans pumpkraftverk. Den gröna 
omställningen händer, de ser lönsamheten i att vidareförädla. Laddinfrastruktur 
både el och vätgas på gång. Demografin en utmaning för oss, positivt att vi har 
en trygg miljö men hur ser karriärmöjligheterna ut här?  

• Robert – högt tryck på de lokaler ILC har, allt uthyrt (snar). Hur ser nästa steg 
ut, lokaler behövs för att utveckla. Rokad? Bygga? Terminalen består bara av 
timmer i dag och det minskar. 

• Anton – två ramavtalsupphandlingar ute där dialog har varit. Jobbar på att få 
tidsplanen att bli bättre. Entreprenadupphandling väg Storuman samt VA 
Hemavan ute. Tomter på Ackjaspåret tillsalu, Kalibervägen ska projekteras, 
Solsidan projekteras i år, beräkas vara klart 2026. Anna E kommer vara i 
Tärnaby och prata Torg på torsdag på Fika m Surr. 

• Helene – flertalet förfrågningar kring energi. Investeringseffekter ska 
uppdateras, vad har hänt, nuläge och framtid. Dialog med Gymnasiet om 
kompetensbehovet. 

• Mona – Jobbmässa 20 mars, få unga att kunna välja Storuman, Företagsträffar 
i Stensele och Skarvsjöby i april. Regionala stöd, energieffektivisteringsstödet 
är tillbaka. Önskemål om Lärlingsträff med Inez. 

4. Nya ärenden – hur tar vi oss till plats 100 och 6000 invånare. 
5. Nästa möte tema kompetensförsöjrning 27 maj 13.00 

 
 


